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WIM.0003.53.2021

Pan Jakub Kwaśny

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie

W  odpowiedzi  na  Pana  pismo  nr  KRM.0003.478.2021  z  dnia
20.12.2021 r. dot. prośby o pilną interwencję w sprawie oderwanego fragmentu
elewacji  w  budynku  placówki  Niepublicznego  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego
Stowarzyszenia „Siódemka”, zgłoszonej podczas LVII sesji Rady Miejskiej odbytej
w  dniu  16.12.2021 r.,  uprzejmie  informuję,  iż  przedstawiciele  Wydziału
Infrastruktury Miejskiej w dniu 29.12.2021 r. spotkali się na miejscu z Dyrektorem
placówki  w  celu  weryfikacji  aktualnego  stanu  elewacji.  Potwierdzamy,  iż  stan
elewacji  jest  zły  szczególnie  gzymsów,  w których  występuje  wiele  elementów
„odparzonych” na wskutek zamoknięć, do których dochodziło przed remontem
dachu.  Kompleksowo  problem  można  rozwiązać  poprzez  opracowanie
dokumentacji  i wykonanie  remontu  elewacji,  natomiast  doraźnie  poprzez
usunięcie  przy  pomocy  zwyżki  (odkucie  luźnych  i  słabo  przylegających
elementów tynku). Na tym spotkaniu ustalono, iż Dyrektor jednostki  wystąpi z
wnioskiem o zabezpieczenie środków na ten cel.

Otrzymują:
1. Adresat,
2. a/a
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